

No. 9068. TREATY FOR THE PROHIBITION OF NUCLEAR WEAPONS IN LATIN AMERICA. DONE AT MEXICO, FEDERAL DISTRICT, ON 14 FEBRUARY 1967¹

N° 9068. TRAITÉ VISANT L'INTERDICTION DES ARMES NUCLÉAIRES EN AMÉRIQUE LATINE. FAIT À MEXICO (DISTRICT FÉDÉRAL) LE 14 FÉVRIER 1967¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Government of Mexico on:

20 June 1975

GRENADA

(With effect from 20 June 1975, the date of deposit of the declaration provided for in article 28 of the Treaty, according to which the Government of Grenada waives the requirements laid down in article 28 (1).)

Certified statement was registered by Mexico on 12 April 1978.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Gouvernement mexicain le :

20 juin 1975

GRENADE

(Avec effet au 20 juin 1975, date du dépôt de la déclaration prévue par l'article 28 du Traité aux termes de laquelle le Gouvernement de la Grenade renonce aux conditions prévues par l'article 28, paragraphe 1.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Mexique le 12 avril 1978.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 634, p. 281; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 12, as well as annex A in volumes 843, 936, 942, 974 and 1057.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 634, p. 281; pour les faits ultérieurs voir les références données dans les Index cumulatifs nos 9 à 12, ainsi que l'annexe A des volumes 843, 936, 942, 974 et 1057.